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Abstract of Thesis: 

 

 

 -Vitex agnus يشٌى كف نُثاخ انفعّانح وانًشكثاخ انُثاذٍح انًسرخهصاخ كفاءج نرقٍٍى انحانٍح انذساسح أجُشٌد

castus ًانثٍضاء انرثغ نزتاتح انحٍىي الاداء ف Bemisia tabaci ٍكم عُذ انهلاك يعذلاخ حساب خلال ي 

 انهلاك يعذلاخ وحساب انكايهح انحششج دوس انى انثٍضح دوس يٍ يخرهفح  صيٍُح وفرشاخ وترشاكٍض يعايهح

 اٌ انُرائج أوضحد و Polo 500 تىنى يثٍذ تإسرخذاو انهلاك يعذلاخ وحساب انثانغح غٍش نلادواس انرشاكًٍح

 .انثٍضاء انرثغ رتاتح حٍاذٍح فً كثٍش ذاثٍش نهًا انذساسح هزِ فً انًسرخذيٍٍ وانًثٍذ انُثاخ

The current study was conducted in order to evaluation efficiency of plant 

extract and effective compounds to plant Vitex asgnus – castus L. on the 

biological performance of Bemisia tabaci whitefly through calculating  mortality  

rate for each treatment with different concentration and period from egg stage 

until adult stage and calculate the cumulative mortality rate for immature stages 

and calculate mortality rate by  use Polo insecticide Results demonstrated that 

the plant and insecticide user in current study had more effective important role 

in life of the B. tabaci.   

Comparative Study in Secondary compounds of Plant Vitex agnus-castus L. and 

Insecticide PoLo in Biological aspects of Tabacoo Whitefly Bemisia tabaci 

(Genn.) (Hemiptera: Aleyrodidea) 

فً  Polo 500يع يثٍذ تىنى .Vitex agnus-castus Lدساسح يقاسَح نهًشكثاخ انثاَىٌح نُثاخ كف يشٌى 

 Bemisia tabaci (Genn.)تعض جىاَة الإداء انحٍىي نزتاتح انرثغ انثٍضاء 

(Hemiptera:Aleyrodidae) 


